

Subvented by:
資助機構:

Organized by:
主辦機構:

Official Drink Sponsor:
大會指定飲品:



HONG KONG SQUASH CHAMPIONSHIPS 2023 (Other Categories & Master Categories)

2023 香港壁球錦標賽 (其他組別及先進組別)

Entry List 參賽者名單

	No. 編號	English Name 英文姓名	Chinese Name 中文姓名
Women's B 女子 B 組	WB1	Li Yuen Man	李苑玟
	WB2	So Wan Kiu	蘇韻蕎
	WB3	Cheung Hei Kwai	張希揆
	WB4	Kwok To Yan	郭桃愨
	WB5	Cheung Hei Sun	張希晨
	WB6	Koon Long Ying	官朗瑩
	WB7	Wong Wai Ling Helen	黃惠玲
	WB8	Yu Hiu Ching Nicole	余曉晴
	WB9	Mak Tsz Tung	麥芷桐
	WB10	Lau Sze Tung	劉思潼
	WB11	Chui Jennifer	崔懿德
	WB12	Cheung Yee Ki	張依祈
	WB13	Cheung Tin Yui	張天睿
	WB14	Tang Ching On	鄧正安
	WB15	Chan Tsz Wing	陳芷穎
	WB16	Tsang Tze Nam	曾芷楠
	WB17	Ko Yerim	
	WB18	Miao Wen Yan	苗雯琰
	WB19	Lam Sze Lok	
	WB20	Wong Hei Kiu	黃浣喬
	WB21	Jin Zi Lin	金子琳
	WB22	Zhang Jolene Yong Yin	張詠茵
	WB23	Zhang Yong Yuan	張詠緣
	WB24	Peng Yu Ting	
	WB25	Liu Jia Man	
	WB26	Pan Ye Liang	
	WB27	Chan Ho Ching	陳皓晴

Remarks 備註：

1. No withdrawal and refund would be accepted unless a medical proof which stated the health condition of the participant is not suitable to participate in the activity could be provided.
除非參賽者能提供醫生證明文件表示身體狀況不適合參與是次比賽，否則不會接受無故退賽及退款。
2. Please inform us if there is any wrong or missing information on or before **15 May (Mon) noon**.
若有任何錯誤資料或遺漏，請於 **5 月 15 日(星期一) 中午 12 時正**或之前通知本會，以便更正。
3. The Open Ballot of draw fixture will be held at Conference Room of Hong Kong Park Sports Centre at 11am on **16 May (Tue)**.
本會將於 **5 月 16 日 (星期二)** 上午 11 時正在香港公園體育館會議室進行對賽公開抽籤。
4. All the draws will be released via Hong Kong Squash Official website on **23 May (Tue)**.
賽程表將於 **5 月 23 日 (星期二)** 在香港壁球總會網頁內公佈。
5. All decisions made in this tournament are rightfully under the discretion of Hong Kong Squash.
香港壁球總會保留一切決策之權利。